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STANDARDY OCHRONY MAŁOLETNICH 

REALIZUJĄCYCH PRAKTYCZNĄ NAUKĘ ZAWODU 

 I STAŻE UCZNIOWSKIE  

W AMW TBS „KWATERA” SP. Z O.O.  

/WERSJA SKRÓCONA/ 

 

W AMW TBS „KWATERA” Sp. z o.o. wyznaczono Osobę odpowiedzialną ds. standardów ochrony 

małoletnich, z którą możesz się skontaktować: 

1) listownie:  
AMW TBS „KWATERA” Sp. z o.o. (03-294) Warszawa, ul. Zielone Zacisze 11B 
z dopiskiem: „Osoba odpowiedzialna ds. standardów ochrony małoletnich” 

2) mailowo: ochronamaloletnich@amwkwatera.pl 
 

 

Celem Standardów Ochrony Małoletnich jest zapewnienie Wam podczas realizacji praktyk zawodowych/ 

stażów uczniowskich/ praktycznej nauki zawodu sprzyjających warunków do nauki oraz rozwoju zgodnie  

z Waszymi indywidualnymi możliwościami i potrzebami w atmosferze życzliwości, szacunku, 

akceptacji i bezpieczeństwa. 

 

Standardy te określają prawa i obowiązki zarówno Wasze jak i osób dorosłych sprawujących 

opiekę nad Wami podczas zajęć na terenie obiektów należących do AMW TBS „KWATERA” Sp. 

z o.o. i zarządzanych przez AMW TBS „KWATERA” Sp. z o.o. 

 

Pamiętaj, że: 

 

1. Pracownik w stosunku do was, ale również Wy w stosunku do pracownika powinniście odnosić się 

z szacunkiem, godnością i poszanowaniem. 

2. Niedopuszczalne jest stosowanie przemocy fizycznej czy psychicznej, ani też używanie 

wulgaryzmów. Nie można poniżać, wyśmiewać, celowo obrażać. 

3. Pracownik nie może na Was krzyczeć, chyba, że w ten sposób chce ostrzec Was przed 

niebezpieczeństwem. 

4. Pracownik powinien unikać kontaktu fizycznego wobec Was, chyba, że potrzebujecie pomocy. 

5. Pracownicy będą zwracać szczególną uwagę na właściwe i poprawne relacje jakie zachodzą 

pomiędzy Wami. Jeżeli zauważy jakiekolwiek symptomy krzywdzenia poprzez niewłaściwe  

i niedozwolone zachowanie, takie jak np.: znęcanie się fizyczne i psychiczne, znieważanie, 
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 upokarzanie, lekceważenie, obrażanie, zawstydzanie, używanie wulgaryzmów, krzyczenie, 

stosowanie gróźb i zastraszanie, inne niedozwolone zachowania wyżej niewymienione, będzie miał 

obowiązek Was upomnieć, a w przypadku braku osiągnięcia zamierzonego skutku podjąć dalszą 

interwencję, zgłaszając sytuację do Osoby odpowiedzialnej ds. standardów ochrony 

małoletnich, który przekaże informacje do dyrektora szkoły czy innej placówki oświatowej. 

6. Zachowanie i postępowanie w środowisku rówieśników nie powinno naruszać poczucia godności 

i wartości osobistej. Zachowaj kulturę osobistą. Nie używaj przemocy wobec swoich kolegów. Nie 

nawiązuj kontaktu fizycznego z innym dzieckiem, nie fotografuj go - jeśli sobie tego nie życzy. To 

samo obowiązuje Twoich rówieśników. 

7. Nie wolno publikować wyraźnego wizerunku dziecka bez uprzedniej zgody rodzica lub opiekuna 

prawnego. Przepisy pozwalają na taką publikację, jeżeli jesteś tylko częścią całości, elementem tła, 

krajobrazu, innej całości oraz jednocześnie nie jest możliwa Twoja jednoznaczna identyfikacja na 

zdjęciu. 

8. W przestrzeni internetowej możecie doznać krzywdzenia, dlatego korzystając z urządzeń 

elektronicznych z dostępem do Internetu musicie być ostrożni. Nie podawaj zbyt wielu informacji 

o sobie nieznajomym. Nie wchodź na podejrzane strony o nieodpowiednich dla Twojego wieku 

treściach. W Internecie też można spotkać się z przemocą! 

9. Jeżeli doświadczasz krzywdy lub przemocy zawsze szukaj ratunku. Nie wstydź się! Zgłoś swoją 

sprawę osobie dorosłej, gdyż ona nie zlekceważy twojego zgłoszenia i zajmie się sprawą. 

10. Jeśli coś złego dzieje się u Ciebie, w Twojej rodzinie lub otoczeniu albo po prostu potrzebujesz  

z kimś porozmawiać, możesz także zadzwonić pod te numery: 

1) 116111 - Telefon zaufania dla dzieci i młodzieży; 

2) 800121212 - Dziecięcy telefon zaufania, prowadzony przez Rzecznika Praw Dziecka. 

Osoby, które tam pracują, udzielą Ci wielu przydatnych wskazówek i pomogą rozwiązać Twoje 

problemy. 

11. Jeśli będziesz obawiać się o swoje zdrowie lub życie, zadzwoń pod numer alarmowy 112 lub 997. 

 

Dzieci i młodzież, które uczęszczają do szkół mają prawo zgłosić się po pomoc do 

wychowawcy /nauczyciela /dyrektora szkoły/ pedagoga/ psychologa szkolnego  

i opowiedzieć o swojej sprawie osobiście. 

 

 

 

 


